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l. Proszg 0 naprawienie schodow przy drodze Krzyha Pomnika Jerzego

Popie*uszki na wloclawskiej zaparze. Od czasu do czasu warto posprzEtac

ptasie odchody z lawek na alejce prowafu4cej do pomnika. Ponadto na

patt ingu umiejscowionym nazaparze sq dwie tablice, jedna wyblakta

calkowicie,, druga jest ledwo widoczna z logiem Wioc{awskiej Infbrmacii

Turystycznej. Warto zadbac o to szczegdlne miejsce tak licznie odwiedzane

przezmieszkafcow nie tylko naszego miasta.

Z. Proszg o posadowienie tabliczek z nazwalni rond, oraz skrryZowan z wyspq

centraln4 we Wloclawku. Jako przyklad podaje brak oznakowania ronda

,,solidarnodci" na skrzyzowaniu ulic Okrzei, Torufskiej, Wyszyriskiego i

Wienieckiej.
3. Proszg o wymiang polamanych ptytek chodnikowych na ulicy Jagielofrskiej,

pomigdry ul..Sw. Antoniego i Chmielnq.
4. Mieszkaricy Sr6dmie$cia skarZ4 sig na stan lawek. W poblizu hali PSS

,,Spolem" na Zielonym Rynku, tawki wymagaj4 pcmalowania czEsci

drewnianych. Przed UrzEdem Miasta lawki s4 notorycanie zabrudzone ptasimi

odchodami i wymagajq umycia.
Proszg o likwidacjE licznych wybojow w jezdni ulicy Mielgciriskiej na odcinku

od ul. Skrajnej do ul, Brzezinowej.
Miesekaricy ul. Zbikowejr proszq o jej ufwardzenie, oraz poloienie dywanika

asfaltowego na jej nawierzchni.
Proszg o likwidacjg ubytkow i wybojow w jezdni ulicy Brzezinowej, na

odcinku od ul. Szkolnei do ul. KoScielnei
Starsi miesitiancy Michelina, oraz. osoby niepetnosprawne pro$zq o likwidacig
dwoch wypigtrzei chodnika w ulicy Parkowej pomigdzy ul. Ko$cielnq, a ul.

Para li al nq spcwodowanego pry,ez, ko rz-en ie pn bl i skich drzew. Niewi e lk i rn

kclsztem mozna tq niedogodnoSi usun4c.
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g. Z dufim zaniepokojeniem przyj4iem odpowiedzi pana prezydenta na moje

interpelacje z dnia 19.05.2020, dotyczqce remontu jezdni ulicy Plockiej' Z

odpowiedzi wynika, ie w poprzedniej kadencji remont duzego odcinka tej

drogi nie byl objgty gwarancj4 wykonawcy. Wobec powy2szego p)'tam' czy

obecnie remonty drog s4 objEte gwarancjq wykonawcy na ewentualn4 naprawq

usterek, b4dz wadliwego wykonania zadania.

10. Mieszkancy miasta korzystaj4cy z urokow parku Lokietka s4 zbulwersowani

z.dewastowanymi przezwandali lawkami i proszq o ich naprawienie'

Z powa2aniem

Janusz, Dgbcqy$s*i


